

CITYSEASONSHOTELS.COM

A Member of City Seasons Group of Hotels

# MEETING IN DUBAI

## RESTAURANTS

City Seasons Towers boasts three dining venues which cater perfectly to everyone's taste.

The team of Chefs offer daily specials and international specialties, made of market fresh ingredients.

### NEW SEASON

Located on the Mezzanine floor, this contemporary, all-day dining restaurant serves a variety of International cuisine from the Oriental and Mediterranean dishes to the more diverse flavours of Asian specialties.

**Open daily for Breakfast, Lunch and Dinner**

### PASTA & PESTO

Located on the ground floor, this elegant setting restaurant, features hearty homemade dishes and all the traditional Italian favourites.

**Open daily for lunch and dinner**

### LOBBY LOUNGE CAFÉ

A casual and trendy meeting place serving freshly brewed coffee and tea, a selection of cakes and pastries and a variety of light snacks all day long.

**Open 24 hours a day**

## المطاعم

تضم سيتي سيزنز تاورز ثلاثة مطاعم تلبى جميع الأذواق بالكامل.

يقدم فريق الطهاة عروض يومية وتخصصات عالمية، مصنوعة من مكونات الأسواق الطازجة.

### نيو سيزن

يقع هذا المطعم المعاصر في طابق الميزانين، يفتح طوال اليوم ويقدم مجموعة مأكولات عالمية متنوعة من الأطباق الشرقية والمتوسطة إلى الأطباق الآسيوية الغنية.

**يفتح يوميا للفطور والغداء والعشاء**

### باستا وبيستو

يقع هذا المطعم المتميز في الطابق الأرضي، ويقدم أطباق محلية الصنع بالإضافة إلى جميع الأطباق الإيطالية التقليدية المفضلة.

**يفتح يوميا للفطور والغداء والعشاء**

### لوبي لاونج كافيه

مكان عصري للاجتماع، يقدم على مدار اليوم القهوة الطازجة والشاي، ومجموعة مختارة من الكعك والحلويات كما مجموعة متنوعة من الوجبات الخفيفة.

**يفتح على مدار 24 ساعة.**



# CITY SEASONS TOWERS

Conveniently located in the center of Bur Dubai, at the entrance of the popular Burjuman Mall and 5-minute walk from Bank street, City Seasons Towers is the perfect address for business travelers and weekenders alike.

This magnificent 14-storey building is imposing with its striking futuristic and bold architecture. The interiors have been made in earthy colours that contrast nicely with the outside hot climate for a feeling of coolness and comfort.

The vicinity of the shopping mall makes it the perfect stay for a shopping weekend as well as for families traveling with young children who will enjoy plenty of entertainment a few steps away.



## MEETINGS & EVENTS

City Seasons Towers offers a range of well-appointed meeting rooms to offer a perfect place for small board meetings, intimate business dinners and specialized training sessions that can adequately cater to 130 persons.

Lavishly appointed and inter-connecting meeting rooms offer the latest equipment as well as flexible arrangement which make them equally suitable for small or medium groups.

### Standard equipment and facilities include:

- WIFI Internet Connection
- Wireless LED Projectors
- Wireless 58" LCD Monitors with Apple TV
- Advanced Wireless Audio Visual Solutions for All Meeting Rooms
- Video Conference
- Stage and Podium
- White Boards and Flipcharts
- Valet Parking
- Underground Parking



## MEETING ROOMS

Room	Area (sq.)	Ceiling height (m)	Reception	Theatre	Banquet	Cocktail	Classroom	U-Shape	Boardroom
بالم Palm	125.46	3.1	80-100	130	100	130	70-80	N/A	N/A
بالم 1 Palm 1	43.35	3.1	40	60	40	50	24	15	18
بالم 2 Palm 2	33.67	3.1	40	50	30	40	30	15	18
الظفرة Dhafra	23.17	3	N/A	20	N/A	N/A	15	12	12
الغف Ghaf	22.43	3	N/A	20	N/A	N/A	15	12	12
لوتس Lotus	44.44	3.1	CB	CB	CB	CB	CB	CB	CB

## CONTACTS

P.O. Box 5847, Dubai, United Arab Emirates  
**T** +971 4 516 3333 **F** +971 4 516 3334  
**E** info.dubaitowers@cityseasonshotels.com



## سيستي سيزنز دبي

بموقع مناسب في وسط بر دبي وبالقرب من مدخل مركز برجمان الشهير، سيستي سيزنز تاورز هو عنوان مثالي للمسافرين من رجال الأعمال وزوار عطلة نهاية الأسبوع على حد سواء.

يسررك هذا المبنى الرائع المؤلف من 14 طابق بهندسته المعمارية المستقبلية والجريئة. زين الديكور الداخلي بألوان الأرض التي تعكس بشكل لطيف المناخ الحار الخارجي للشعور بالبرودة والراحة.

قربه من مركز التسوق يجعله مثالي للتسوق في عطلة نهاية الأسبوع وكذلك للأسر المسافرة مع الأطفال الذين سوف يتمتعون بالكثير من وسائل الترفيه على بعد خطوات قليلة.



## الاجتماعات و المؤتمرات

يقدم سيستي سيزنز تاورز مجموعة من قاعات اجتماعات مجهزة تجهيزا تاما وتوفر مكانا مثاليا لاجتماعات صغيرة، أو مآدب عمل حميمة أو دورات تدريبية متخصصة كما يمكنها تلبية حتى 130 شخصا على نحو كاف.

قاعات اجتماعات مجهزة بأحدث المعدات ومترابطة تقدم ترتيبات مرنة تجعلها مناسبة لاجتماعات صغيرة أو متوسطة الحجم.

### التجهيزات النموذجية تتضمن

- إنترنت لاسلكي
- مسلاط عرض LED لاسلكي
- شاشات LCD لاسلكية 58" مع تلفاز إبل
- وسائل متطورة سمعية وبصرية لاسلكية لجميع قاعات الاجتماعات
- المؤتمر من خلال الفيديو
- مسرح ومنصة
- شاشات عرض بيضاء وأوراق متصفح
- خدمة ركن السيارة
- موقف تحت الأرض

